
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 25/3/2022

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:43 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
1.Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu. W związku z tym, że w dniu
24.06.2022 r. wpłynęły kolejne materiały pod obrady sesji wniósł o rozszerzenie porządku

posiedzenia komisji o punkty: informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych
w sezonie 2021-2022 i plan robót drogowo-mostowych na rok 2022 oraz punktu dotyczącego

zaopiniowania projektów uchwał o dodatkowe podpunkty: w sprawie zmiany uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami .

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
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NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek stwierdził, że Komisja jednogłośnieprzyjęła
porządek obrad ze zmianami obejmujący:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2021

roku
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich za 2021 rok,
b. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2021 rok,
c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata

2022-2027,
d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,
e. sprostowania błędu w Uchwale Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia

31 maja 2022 r. w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

f. rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców sołectwa Przybyszowy.
5. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021-2022.
6. Plan robót drogowo-mostowych na rok 2022 .
7. Sprawy różne.

Ad.3.
Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2021 roku.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że informacja została

przekazana radnym wraz z materiałami na posiedzenie, a następnie otworzył dyskusję.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał czy w Rudzie Pilczyckiej zostały sprzedane wszystkie działki.

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Lucyna Kołodziejczyk

odpowiedziała, że nie wszystkie.

Radny Marian Król zapytał ile zostało sprzedanych.

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki NieruchomościamiLucyna Kołodziejczyk

poinformowała,że została jeszcze jedna działka.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości informację o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzieti
31.12.2021 roku.

AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2021 rok,
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Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że radni otrzymali
sprawozdanie z wykonania planu finansowego jak również projekt uchwały , a następnie

otworzył dyskusję.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy wykazany
w sprawozdaniu wynik obejmuje rozliczenia całkowite z NFZ za usługi niewykonane,
ponieważ słyszał, że szpital będzie częściowo zwracał środki.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik poinformowała, że wynik
nie obejmuje w całości środków, ponieważ szpital miał do zwrotu ponad 6.000.000,
a na dzień dzisiejszy spłacili 3.400.000 zł .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy szpital otrzymał wyższe

dofinansowanie do świadczeń dotyczących Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego, ponieważ

pamięta, że w sprawozdaniach z poprzednich lat największe straty generował ZOL.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik oznajmiła, że sytuacja SIę

nie zmieniła i nadal ZOL jest nierentowny.

Radny Marian Król zapytał ilu obecnie jest pacjentów w hospicjum.

Dyrektor ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik odpowiedziała, że nie wie ilu pacjentów, ale
wie, że obłożenie jest przeciętnie70 - 80%.

Na tym dyskusje zakończono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum .

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2021 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że radni otrzymali obszerne
materiały wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA : 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

Projekty uchwał przedstawiła Edyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, dlaczego zadanie drogowe
realizowane ze środków funduszu Polski Ład jest przenoszone na kolejny rok skoro
wykonawca deklarował, że może zrobić wcześniej i przewidziane jest finansowanie etapowo.
Dodał, że jego zdaniem przesunięcie winno mieć miejsce dopiero po rozmowie z Bankiem
Gospodarstwa Krajowego i uzyskaniem informacji , że wcześniej nie wypłacą środków.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczwyjaśniła, że umowa jest płatna w trzech transzach,
dlatego, że jest powyżej 12 miesięcy z jednym wykonawcązgodnie z regulaminem programu.
Pierwsza część płatna jest ze środków własnych w wysokości 5% i termin wykonania
przypada do 120 dni, czyli na ten rok. Drugi etap jest pierwszym etapem płatności z promesy
do 300 dni i termin ten przypada na początek marca 2023 roku. Następnie po podpisaniu
umowy w ciągu 30 dni roboczych składane jest oświadczenie do Banku Gospodarstwa
Krajowego, w którym wskazywane są terminy wynikające z umowy, pierwszy termin do 120
dni, drugi do 300 i trzeci do 480 i jest to zawarte w aplikacji. Dodała, że w następnym oknie
należy wstawić już nie termin do .... tylko dzień uruchomienia środków z promesy i nie ma
możliwości zaznaczenia wcześniejszego terminu niż ten wynikający z umowy,
a oświadczenie musi być zgodne z umową.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy jest taka informacja
z Banku Gospodarstwa Krajowego, że jeśli wykonawca zrobi w ciągu 200 dni jest możliwość
złożeniadokumentów o zwrot.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała,że na tą okoliczność mogą wystąpić

z zapytaniem na piśmie, a na chwilę obecną dostosowane zostało do złożonego oświadczenia

w systemie do Banku Gospodarstwa Krajowego.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że należy wystąpić

z pismem skoro wykonawca informował, że jest w stanie zrobić wcześniej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że ona się w pełni zgadza z tym, ale
na chwilę obecną budżet został dostosowany do złożonej promesy i do oświadczenia, zgodnie
z dokumentacją złożoną w Banku Gospodarstwa Krajowego wynikającą z Rządowego

Funduszu Polski Ład. Jeżeli bank wyrazi zgodę na piśmie to wtedy wprowadzone zostaną

zmiany do budżetu, ponieważ są to dochody i wydatki.

Radna Beata Zbróg dopytała czy konieczne jest przesunięciew budżecie tego zadania.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że zmiany w budżecie zostały

dostosowane do oświadczeń złożonych w aplikacj i w ramach programu Polski Ład.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, na który odcinek ulicy
Browarnej będzie wykonywana dokumentacja.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie wie dokładnie, który ale na pewno
przy cmentarzu, natomiast płatność przypada na 2024 rok. Dodała, że w momencie, kiedy
Rada Powiatu przyjmie przedsięwzięcie do realizacji to wtedy Zarządu Dróg Powiatowych
może ogłosić przetarg na dokumentację.

Członek Zarządu Jarosław Staciwa dodał, że w związku z kompleksową realizacją

tej inwestycji obejmującą wykonanie nawierzchni, chodników, przepustów i rowów oraz tam
gdzie będzie możliwość części parkingów będą wykupy gruntów.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poprosił Panią Skarbnik, aby w przypadku
pojawienia się nowych faktów, interpretacji odnośnie możliwości wcześniejszej realizacji
zadania poinformowała go i ewentualnie poczyniła starania mające na celu przyspieszenie
terminu wykonania.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że ona też by chciała, natomiast zobaczy,
jakie będą rozstrzygnięciaprzetargów i we wrześniu postara się wystąpić z pismem.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy jeśli pojawią się

możliwości pozyskania środków na zadania obejmujące przejścia dla pieszych, które
w obecnej chwili są przesuwane w budżecie będzie można wrócić do tematu realizacji.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że Rada Powiatu nie rezygnuje
z realizacji, zadania pozostają w WPF tylko przesuwane są wkłady własne na 2024 rok.
Dodała, że w tym roku nie ma żadnych programów, z których można by było pozyskać

środki.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.
Sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) sprostowania błędu w Uchwale Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia
31 maja 2022 r. w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpionodo zaopiniowania.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu w Uchwale
Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia 31 maja 2022 r. w sprawie zmian
w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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f) rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców sołectwa Przybyszowy.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały wraz
z petycją został przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała, czy wiadomym jest, kiedy będzie możliwość realizacji zadania
zawartego w petycji, ponieważ w projekcie uchwały nieustalony został okresu wykonania.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zaznaczył, że jest to szeroka droga asfaltowa,
prowadząca z drogi krajowej do miejscowości Przybyszowy o długości około 5 km.
Najbardziej zdegradowana jest od drogi krajowej na odcinku pierwszych dwóch kilometrów,
ponieważ niedaleko jest kopalnia piasku, przemieszczają się na tym odcinku ciężkie

samochody i dlatego jest dosyć mocno zniszczona. Dodał, że mieszkańcy miejscowości

Przybyszowy w większości korzystają z drogi Bedlno - Bedlenko - Sierosławice komunikując

się z Końskimi. Zwrócił uwagę, że finansową bolączką tej drogi jest to, że jest ona szeroka
i długa, dlatego podejrzewa, że koszt remontu nie będzie mały.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa podkreślił, że sygnalizowane problemy
są Zarządowi Powiatu znane , ale w pierwszej kolejności planują wykonanie najbardziej
niezbędnych odcinków opierając się na środkach pozyskanych z rządowych programów.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że w trzeciej edycji
.Polskiego Ładu" został złożony wniosek na remont drogi Końskie - Bedlenko na odcinku
1800 metrów przy dofinansowaniu w wysokości 98%, który po wykonaniu stanowiłby

czasową alternatywę dla mieszkańców Przybyszów, nie rozwiązując problemu
5 kilometrowego odcinka.

Radna Beata Zbróg zaznaczyła, że zwróciła uwagę na czas wykonania, ponieważ jeśli

mieszkańcy usłyszą, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie to będą uważali,

że zadanie zostanie zrealizowane.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że istotną kwestią są

środki, dlatego ważne jest, aby przygotowane były odpowiednie dokumenty w celu złożenia

wniosków w ramach programów rządowych i pozyskanie dofinansowania, ponieważ nikt nie
robi tak dużych odcinków z własnych środków.

Radna Beata Zbróg zapytała czy jest przygotowana dokumentacja na tę drogę.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek stwierdził, że jeżeli byłby to remont
to dokumentacja nie będzie wymagana.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców sołectwa

Przybyszowy.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota , Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek opuścił posiedzenie, a dalszą część

poprowadził Wiceprzewodniczący Komisji Grzegorz Jóźwik,

Ad.S.
Informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022
przedstawił Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zaapelował o zebranie piasku
na ulicy Armii Krajowej , który pozostał po zimowym utrzymaniu dróg.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że jeżeli taka sytuacja zaistniała to niezwłocznie zostanie uporządkowane.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Kubka zapytał czy chodnik przy ulicy
Południowej w Końskich jest dostosowany do odśnieżania przez koparkę, ponieważ

po roztopach kostka się zapada.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński odpowiedział,

że chodniki przy ulicy Południowej dostosowane są do takich obciążeń. Prace wykonywane
są przy pomocy sprzętu, jaki Zarząd Dróg Powiatowych posiada. Dodał, że jest to chodnik
szerokości 2,5 metra na podbudowie z kruszywa kamiennego, dlatego takowe obciążenia przy
zmarzniętej ziemi jest w stanie wytrzymać.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Kubka zwrócił uwagę, że chodnik zapada się

przy krawężnikach, a szczególnie na odcinku od przychodni.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że jeżeli w roku obecnym będą dysponowali środkami finansowymi to chodnik zostanie
poprawiony, natomiast stan jego nie stwarza niebezpieczeństwaw ruchu pieszych.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Kubka zwrócił uwagę, że może warto
rozważyć zakup mniejszego sprzętu do odśnieżania chodników.

Radny Marian Król zapytał jak wygląda sytuacja z koszeniem poboczy na terenie Gminy
Słupia oraz wykonywaniem remontów cząstkowych na głównych drogach powiatowych
relacji Stąporków - Włoszezowa i Łopuszno - Przedbórz.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że na terenie Gminy Słupia prace związane z koszeniem poboczy są w trakcie realizacji.
Natomiast remonty cząstkowe są wykonywane na terenie powiatu w miejscach zagrażających

bezpieczeństwu. Dodał, że w chwili obecnej wykonywane są prace na odcinku Wólka -
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Budzisław; Ruda Pilczycka - Mnin - Wólka, a w kolejnym dniu będą wykonywane na terenie
miejscowościCzerwona Wola.

Radny Bogdan Soboń zwrócił się z prośbą o sprawdzenie stanu bezpieczeństwa przy
skrzyżowaniu dróg powiatowych w miejscowości Bedlno, ponieważ zauważył, że wystające

z posesji prywatnej świerki ograniczają widoczność na tym skrzyżowaniu.

Radna Beata Zbróg zaapelowała o uzupełnienie ubytku na drodze powiatowej Wincentów 
Sokołów.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił się z prośbą o uzupełnienie

ubytków na ulicy Leśnej w Końskich oraz o przycięcie konarów drzew przy ulicy
Południowej.

Radna Dorota Duda zaapelowała o ostrożniejsze przycinanie drzew, ponieważ zauważyła,

że część z nich usycha.

Radny Marian Król zapytał czy Pan Dyrektor dysponuje pracownikami, którzy kiedyś

zajmowali się wycinką przydrożnych zakrzaczeń, a na obecną chwilę nic się nie dzieje w tej
kwestii.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że w chwili obecnej w Zarządzie Dróg Powiatowych w ramach robót publicznych zatrudnione
są dwie osoby.

Radny Bogdan Soboń stwierdził, że kiedyś było 40 - 50 osób.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał na ile osób Pan Dyrektor
złożył zapotrzebowanie na roboty publiczne czy inne.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński odpowiedział,

że aby złożyć zapotrzebowanie musi posiadać środki finansowe na dopłatę do robót
publicznych.

Radna Dorota Duda zapytała czy Zarząd Dróg Powiatowych posiada rębaki.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że posiadają rębak i wycinarkę do poboczy, jako jeden z elementów przystawki do ciągnika.

Radny Bogdan Soboń podkreślił, że w kadencji 2010 - 2018 na drogach powiatowych
pracowało do 50 osób, po 4 - 8 w poszczególnych gminach, które zajmowały się usuwaniem
zakrzaczeń. Wszechnica Konecka pozyskiwała środki i w ramach robót publicznych Zarząd

niewiele dokładając organizował roboty. Dodał, że jest ogromna potrzeba usuwania
zakrzaczeń i uważa, że należy odpowiednio prace zorganizować.

Radny Marian Król zwrócił uwagę, że na niektórych drogach powiatowych zakrzaczenia
tworzą tunele, wystają na jezdnię tak, że trzeba je omijać.
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Radny Bogdan Soboń dodał, że występuje ogromne niebezpieczeństwo w związku z ilością

zwierzyny w lasach i jeśli droga będzie szersza to stanie się bezpieczniejsza, ponieważ

kierowca będzie miał lepszą widoczność.

Na tym dyskusjęzakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg
powiatowych w sezonie 202112022.

Ad.6.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2022 przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, na co przeznaczone zostaną

środki w wysokości 50.000 tysięcy zabezpieczone na zakupy inwestycyjne. Zwrócił uwagę,

że może trzeba wystąpić do Zarządu Powiatu o dodatkowe zakupy ciągnika, solarki lub
innych rzeczy, które ułatwią utrzymanie dróg czy pasów drogowych.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński odpowiedział,

że kwota 50.000 złotych zostanie przeznaczona na zakup pługa jednostronnego do zimowego
utrzymania dróg .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, do czego będzie dołączony.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że będzie dołączany do piaskarek, ponieważ w chwili obecnej jeździ ze starym pługiem.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że być może zasadne
by było zakupienie dwóch sztuk jeżeli kilometrów dróg jest tak dużo. Ponadto należy

rozważyć złożenie do budżetu wniosku o zwiększenie środków na zakupy na następny rok
skoro przybywa zadań, a od kilku lat nie były robione zakupy i nie był unowocześniany sprzęt

chyba , że była prowadzona analiza i taniej jest zlecenie wykonania zadania firmie
zewnętrznej.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że w poprzednich latach wycinane z poboczy drzewa
różnej grubości były przekazywane do ZZH w Maleńcu i dzięki temu jednostka posiadała

opał.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości plan robót drogowo-mostowych na rok 2022.

Ad.7.
W sprawach różnych głos zabrali:

W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń zapytał w jakim terminie planowane są dożynki i kuźnice.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że z tego co słyszał

są prowadzone rozmowy , żeby dożynki były organizowane w poszczególnych gminach.

Radny Bogdan Soboń stwierdził, że jest prawie 1 lipiec, a decyzje o dożynkach wydział

rolnictwa podejmował w kwietniu albo w maju. Podkreślił, że istotne jest aby dożynki nie
były organizowane w sobotę i na betonie.

Kierownik Biura Rady Powiatu Iwona Cholewa poinformowała, że Kuźnice Koneckie
organizowane będą w lipcu, w Maleńcu. Natomiast odnośnie dożynek trwają rozmowy
z Gminą Smyków.

Radny Bogdan Soboń nadmienił, że Sędziszów zorganizował święto hodowców ryb
i wędkarzy w trakcie którego była degustacja karpia, konkursy i zabawy dla dzieci.
Przypomniał, że podobne święto było organizowane przez powiat w 2018 roku na które
Zarząd Powiatu wraz z Radą pozyskał środki w wysokości 75.000 zł. Zapytał czy dzisiaj ktoś

jeszcze myśli o święcie hodowców ryb i wędkarzy, czy wydział promocji lub rolnictwa mają
pomysł na organizację podobnej imprezy oraz czy na organizację dożynek lub Kuźnic

Koneckich pozyskiwane są środki. Dodał, że miesiąc temu wywołał ten temat, prowadził

rozmowy z przewodniczącym komisji i myślał, że w dniu dzisiejszym uzyska odpowiedź.

Wiceprzewodniczący Komisji Grzegorz Jóźwik oznajmił, że na posiedzenie zaproszony
zostanie naczelnik promocji , który odpowie na pytania.

Radna Dorota Duda stwierdziła, że po raz kolejny prosi aby naczelnicy byli do dyspozycji
w trakcie kiedy obraduje Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty jak i w dniu sesji
aby radni mogli zadać pytania, ponieważ ostatnio nie było takiej szansy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił się z prośbą aby nie robić

problemu, którego nie ma, ponieważ zawsze naczelnicy są do dyspozycji za wyjątkiem kiedy
muszą wyjechać to wówczas są zastępcy. Zaznaczył, że na sesji obecni są naczelnicy, którzy
referują temat będący przedmiotem obrad, natomiast pozostali są w dyspozycji i w przypadku
pojawienia się pytań są zapraszani na posiedzenie.

Radny Bogdan Soboń stwierdził, że Pani Dorota ma rację , ponieważ w sesji każdy naczelnik
powinien uczestniczyć. Zwrócił się z pytaniem do Pana Naczelnika Wikiery kiedy będą

organizowane dożynki, ponieważ jako członek Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia
i Oświaty wniósł uwagę aby nie organizować tego wydarzenia w sobotę oraz czy były

poczynione starania, składane były wnioski celem pozyskania środków na ten cel z poza
budżetu.

Naczelnik Wydzialu Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że nie były

składane wnioski , natomiast pozyskują stowarzyszenia poszukiwawcze, twórców tematycznie
pasujących do wydarzenia pod hasłem "Wśród skarbów z krwi i żelaza", którzy nie będą

pochłaniać kosztów i ich przyjazd będzie na zasadzie promocji. Dodał, że część wydatków
poniesie Maleniec, część Radio Kielce, ponieważ w ramach kuźnic odbędzie się

podsumowanie audycji słuchowiska. Odnośnie organizacji dożynek przekazał, że prowadzone
są rozmowy z przedstawicielami Gminy Smyków w kwestii dołączenia do dożynek

w charakterze wydarzenia powiatowego. Dodał, że dowiedział się iż w Muzeum w Adamowie
będzie uruchamiany piec chlebowy, który byłby doskonałym połączeniem tych wydarzeń
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i myśli, że koszty by były nieduże. Nadmienił, że środki o które wnioskowali tytułem

zwiększenia budżetu wystarczą do końca roku o ile inne wydarzenie nie nastąpi.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że pieniądze ZZH w Maleńcu są środkami

powiatowymi, nie są to pieniądze z zewnątrz, a on miał na myśli pozyskanie pieniędzy

z zewnątrz. Zapytał czy były prowadzone rozmowy dotyczące zorganizowania święta

hodowców ryb, ponieważ 26 czerwca odbyło się takowe w Sędziszowie. Przypomniał,

że w 2018 roku pozyskali kwotę 75 000 zł i święto to odbyło się 23 września w Rudzie
Malenieckiej . Podkreślił, że na terenie powiatu koneckiego jest na tyle gospodarstw
rybackich, że ten pomysł należałoby rozważyć , a tym bardziej, że z programu morskiego
i rybackiego można pozyskać środki. Zapytał kiedy planowane są Kuźnice Koneckie,
ponieważ już jest prawie l lipiec .

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera oznajmił, że główne wydarzenie
odbędzie się 24 lipca, natomiast poprzedzone zostanie wieczornym wstępem do kuźnic

niedzielnych w ramach którego odbędzie się rekonstrukcja walk z moskalami i kucie kos.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że jeśli organizowane są dożynki to głównym

wydarzeniem powinno być święto dziękczynno-błagalne z podziękowaniem za polny,
a nie impreza towarzysząca, natomiast inne mogą jedynie główne święto uświetnić,

wzmocnić, a nie odwrotnie. Stwierdził, że skoro wydział wnioskował o 200 000, a otrzymał

tylko 60.000 złotych i nie pozyskane zostały żadne środki z zewnątrz to będą to skromne
imprezy. Podkreślił, że w przyszłości powinni pomyśleć o święcie hodowców ryby, które
zostało zaniechane.

Radny Marian Król zapytał czy w Adamowie jest wystarczającomiejsca żeby zorganizować

dożynki powiatowe.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera oznajmił, że miejsce to jest
rzucone hasłowo , ponieważ będzie tam uruchamiany piec, natomiast wszelkie szczegóły będą

dopiero uzgadniane.

Radny Marian Król zaznaczył, że dożynki powiatowe to jest pewna ranga, jest 8 gmin i jeśli
przyjadą inni uczestnicy oraz goście zaproszeni to gdzie fizycznie będą one mogły się odbyć,

czy będą one w samym Smykowie, a tylko jedną z atrakcji będzie piec.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że z racji rangi
wydarzenia msza święta prawdopodobnie odbędzie w kościele w Miedzierzy, a reszta
uroczystości na placu przed szkołą w Miedzierzy ale jest to kwestia do uzgodnienia,
natomiast jednym z elementów byłby wyjazd do Adamowa.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że najlepszym miejscem jest
plac przy muzeum u Pana Krawczyk, ponieważ jest tam duży teren zielony i parking.

Radny Bogdan Soboń stwierdził, że w Adamowie nie da się zorganizować dożynek,

ponieważ przyjadą delegacje, autokary, zespoły, które powinny mieć do dyspozycji zaplecze
do przebrania. Dodał, że w poprzednich latach dożynki organizowane były w Gowarczowie,
Modliszewicach, Słupi, w Radoszycach na boisku, czy w Fałkowie . Reasumując stwierdził,

że rolnictwo w powiecie koneckim jest chyba godne żeby je uszanować, a zwłaszcza,

że w Afryce Północnej grozi głód. Dlatego należy uszanować rolników i zorganizować
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im święto z prawdziwego zdarzenia i wydział promocji oraz rolnictwa powiruen o tym
myśleć, ponieważ najwyższy czas wrócić do pewnych tradycji.

Radna Beata Zbróg dopytała w jakim terminie planowane są dożynki.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera odpowiedział,

że prawdopodobnie będzie to koniec sierpnia.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że w poprzednich latach data dożynek ustalana była

w kwietniu lub maju, ponieważ koła gospodyń muszą mieć czas na przygotowanie wieńcy

dożynkowych.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Prze\W'dniłfzący Komisji
Budżetu, ~nic' ia,21drowia i Oświaty

. ~)
WOjciech Owczarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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